
Celebració d'unes noces d'or al Casai dels Avis. 

LLAR D'AVIS 

Ara fa un any que, per primera vegada, ens prcscntàvcm al pöble de Santa 
Eulalia per mitjà d 'aquest Anuari loeal, atenent ramablc invitació del nostre Alcal-
de. 

Feia poc temps de la nostra inauguració i només podiem oferir un pilot d'idees 
i projcetes en gestaeió. Dels dos-cents socis que aleshorcs crem, estem arribant als 
dos-cents cinquanta. Això voi dir que seguim augmentant en quantitat i també en 
activitats. 

Hem tingut baixes, dolorosament per traspàs. Per elles expressem el nostre sen-
timent, però segueixen predominant les altes. 

Respecte al nombre, eomencem a tenir eis primers inconvénients. Ja no hi 
cabem tots al local; se'ns ha fet petit i en necessitem urgentmcnt un altre. El propi 
Batlle, en ocasió d 'una visita que ens va fer per Sant Jordi eorresponent a la nostra 
invitació per celebrar la Diada, ho va poguer comprovar personalment i, aprofitant 
I'avinentesa, va fer saber l 'interès del seu equip municipal per construir un edifici 
molt més gran, on hi tinguin cabuda, a més dels avis, els joves i el pöble resident. 

Pel que fa referència a les activitats que portem a terme, també s'han ampliat 
agradablement en moites i atractives ocupacions. 
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